
Kommunestyrets behandling av sak 23/2023 i møte 16.03.2023: 
 
Behandling 

Habilitetsvurdering: 
Ingrid Husdal Dørum (V) ba utvalget om å ta en habilitetsvurdering ved behandling av saken, med 
følgende begrunnelse: "Ber om at min habilitet blir vurdert, da søsteren min er grunneier i 
planområdet.". 
Habilitetsvurdering: 
Kari Toftaker (SP) ba utvalget om å ta en habilitetsvurdering ved behandling av saken, med følgende 
begrunnelse: "Er grunneier i Gjevilvassdalen, og ber kommunestyret vurdere habiliteten i saken.". 
Avstemning: 
Ingrid Husdal Dørum (Venstre) Alternative forslag: 
For forslaget stemte 24: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Ingvill Dalseg (H), Olav Martin Mellemsæter (H), Thorvald Storli (H), Alf Morten Olsen (KrF), Else 
Morken (KrF), Arne Rønning (MDG), Arne Braut (SP), Geir Arild Espnes (SP), Håvard Kletthammer (SP), 
Ingrid Sønsterud Myren (SP), John Bjørndal-Volden (SP), John Torve (SP), Kari Torftaker (SP), Odd 
Arne Hoel (SP), Ola Husa Risan (SP), Olav Skjøtskift (SP), Ingvild Vikan (SV), Mari Rui Heiniger (UA), 
Elisabeth Hals (V), Haakon Nordseth (V) 
Ingrid Husdal Dørum (V) unnlot å stemme. 
Dermed er Alternativt forslag vedtatt. 
Habilitetsvurdering: Ingrid Husdal Dørum (V) var inhabil. 
 
Kari Toftaker (Senterpartiet) Alternative forslag: 
For forslaget stemte 24: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Ingvill Dalseg (H), Olav Martin Mellemsæter (H), Thorvald Storli (H), Alf Morten Olsen (KrF), Else 
Morken (KrF), Arne Rønning (MDG), Arne Braut (SP), Geir Arild Espnes (SP), Håvard Kletthammer (SP), 
Ingrid Sønsterud Myren (SP), John Bjørndal-Volden (SP), John Torve (SP), Odd Arne Hoel (SP), Ola 
Husa Risan (SP), Olav Skjøtskift (SP), Ingvild Vikan (SV), Mari Rui Heiniger (UA), Elisabeth Hals (V), 
Haakon Nordseth (V), Iver Vammervold (V) 
Kari Torftaker (SP) unnlot å stemme. 
Dermed er Alternativt forslag vedtatt. 
Habilitetsvurdering: Kari Toftaker (SP) var inhabil. 
  
Avstemning: 
Ola Husa Risan (Senterpartiet) Tilleggsforslag: 
Ved fremleggelse av konsekvensutredningen, bes det om en oversikt over de prosessene og de 
eksterne og interne kostnadene som påløp i forbindelse med forrige gang det ble forsøkt regulert og 
ervervet rettighet til å legge skiløype i Gjevillvassdalen. 
For forslaget stemte 24: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Ingvill Dalseg (H), Olav Martin Mellemsæter (H), Thorvald Storli (H), Alf Morten Olsen (KrF), Else 
Morken (KrF), Arne Rønning (MDG), Arne Braut (SP), Geir Arild Espnes (SP), Hilde Rislien (SP), Håvard 
Kletthammer (SP), Ingrid Sønsterud Myren (SP), John Bjørndal-Volden (SP), John Torve (SP), Odd Arne 
Hoel (SP), Ola Husa Risan (SP), Olav Skjøtskift (SP), Ingvild Vikan (SV), Elisabeth Hals (V), Haakon 
Nordseth (V), Iver Vammervold (V) 
Imot forslaget stemte 1: Mari Rui Heiniger (UA) 
Dermed er Tilleggsforslag vedtatt. 
  
Avstemning: 
Ola Husa Risan (Senterpartiet) Endringsforslag: 
Endring i BYAR sin innstilling: 



Inntil 2 000 000 kr 
For forslaget stemte 25: Eirin Heggvold (AP), Magni Øveraas (AP), Rune Myrhaug (AP), Tor Snøve 
(AP), Ingvill Dalseg (H), Olav Martin Mellemsæter (H), Thorvald Storli (H), Alf Morten Olsen (KrF), Else 
Morken (KrF), Arne Rønning (MDG), Arne Braut (SP), Geir Arild Espnes (SP), Hilde Rislien (SP), Håvard 
Kletthammer (SP), Ingrid Sønsterud Myren (SP), John Bjørndal-Volden (SP), John Torve (SP), Odd Arne 
Hoel (SP), Ola Husa Risan (SP), Olav Skjøtskift (SP), Ingvild Vikan (SV), Mari Rui Heiniger (UA), 
Elisabeth Hals (V), Haakon Nordseth (V), Iver Vammervold (V) 
Dermed er Endringsforslag vedtatt. 
  
Listevotering 
Følgende forslag har vært til votering: 
1) Innstilling: Utvalg for bygg- og arealplansakers forslag til vedtak 
2) Arne Braut (Senterpartiet) Forslag: 
Forslag fra John Bjørndal Volden og Arne Braut SP 

1. Kommunestyret vedtar å stoppe det pågående reguleringsarbeidet for skiløyper i 
Gjevilvassdalen og viser til at bruk av Friluftslovens § 35, evt i et samarbeide med aktørene, 
vil være en mulighet om nødvendig, for å sikre tilgjengelighet, der frivillige avtale ikke 
oppnås. ( Jefr. Brev fra Miljødirektoratet til Oppdal kommune av 20.02.20 som svar på 
spørsmål om inngrepsløyve etter § 35 i friluftsloven der grunneier nekter maskinpreparering 
av skiløyper over egen eiendom) 

2. En ny reguleringsprosess som inkluderer veien vil føre til nye rettsrunder, - jfr. høringsinnspill 
i forbindelse med planprogrammet- og stor risiko for å påføre kommunen store kostnader og 
liten sjanse for å nå fram med ekspropriasjon, så lenge det finnes alternativ til veien. Jfr. 
Lagmannsrettsdom av 29.10.20.20 og Høyestrettsdom av 31.05.2018 vedr. 
rettighetsforholdene til vegen . 

3. Når det gjelder organiseringen fremtidige skilløypetilbudet i Gjevillvassdalen, viser 
Kommunestyret til vedtak 01.09.22 i K-styre sak 22/87. Organisering av skiløypetilbudet i 
Oppdal- Resultat fra nedsatt arbeidsgruppe. 

Kommunestyret har tillit til at dette samarbeidet vil bidra til å sikre både tilrettelegging, finansiering, 
drift og forutsigbarhet i for skiløypenettet i hele Oppdal. 
  
21 stemte for forslag 1: Alf Morten Olsen, Arne Rønning, Eirin Heggvold, Elisabeth Hals, Else Morken, 
Geir Arild Espnes, Haakon Nordseth, Håvard Kletthammer, Hilde Rislien, Ingrid Sønsterud Myren, 
Ingvild Vikan, Ingvill Dalseg, Iver Vammervold, Magni Øveraas, Mari Rui Heiniger, Odd Arne Hoel, Ola 
Husa Risan, Olav Martin Mellemsæter, Olav Skjøtskift, Rune Myrhaug, Tor Snøve 
4 stemte for forslag 2: Arne Braut, John Bjørndal-Volden, John Torve, Thorvald Storli 
Dermed ble forslag 1 vedtatt. 
 
 
Vedtak 

Kommunestyret fastsetter med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 4-1 og 12-9, planprogram for 
områdereguleringsplan skiløyper i Gjevillvassdalen, Oppdal kommune datert 04.03.2022 med 
følgende endringer: 
I planprogrammet: 

• Følgende tekst foreslås inntatt i planprogrammet: Hensikten med omfanget av 
reguleringsplanen er å legge til rette for skiløyper som er tilrettelagt for ulike brukergrupper 
(lavterskeltilbud). Reguleringsplanen skal dekke behovet som tidligere skiløype på veg har 
generert. Dette innebærer at traseen er vurdert til å måtte ha en bredde på 5 meter, men 
kan økes der det er hensiktsmessig, slik at man får to klassiskspor og et skøytespor i midten. 
Planprogrammet korrigeres tilsvarende, slik at der det fremgår en bredde på 6 meter, endres 
dette til minimum 5 meter. 



• Traseene skal forsøkes plassert slik at skiløypene skal kunne anlegges med så små 
terrenginngrep som mulig. Det er ønskelig å kunne preparere med tråkkemaskin på 
små snømengder (30-40 cm), men det må også utredes hvilke terrenginngrep som kreves 
dersom man ikke har denne forutsetningen om snømengde. 

• Reindrifta tas inn som brukerinteresse under avsnitt om «Eiendomsforhold og 
brukerinteresser», med følgende setning: “Det utøves reindrift i store deler av området.” 

• Innta nummerering “1.5” i planprogrammet foran “Andre forutsetninger for 
konsekvensutredningen.”. 

• Tillegg til pkt. 2.1, kulepunkt nr. 2: “Det skal gjennomføres NIN-kartlegging og 
artskartlegging.”. 

• Nytt kulepunkt i pkt. 2.3 - “Vurdering av konsekvenser for Gjevillvasshytta.”. 
• Ny overskrift til pkt. 2.5: “Landbruksressurser”, og nytt kulepunkt i pkt. 2.5 - “Gården som 

ressurs”. I tillegg inntas følgende opplistinger i kulepunkt nr. 2:  
o Arronderingsmessige forhold før og etter tiltak 
o Indirekte konsekvenser 
o Adkomst til tilgrensende landbruksområder 
o Konsekvenser for kulturlandskap 
o Eventuelle avbøtende tiltak. 

• Nytt kulepunkt i pkt. 2.6 med følgende ordlyd: “Sikkerhet ved løype langs regulerte 
magasin.”. 

• Nytt kulepunkt i planprogrammet under pkt. 2.7 med følgende innhold: 
“Konsultasjonsplikten ovenfor samiske interesser ivaretas ved at kommunedirektøren ved 
oppstart av konsekvensutredningsarbeidet tar kontakt med Trollheimen Sijte for å avklare 
med dem om de ønsker konsultasjoner om saken.”. 

• Pkt. 2.8: Endres til: “Det settes opp et estimat for klimagassutslipp som følge av endret 
arealbruk og motorisert ferdsel.”. 

• Endre overskriften i pkt. 2.9 til “Konsekvenser for næringsliv og fritidsinnbyggere i 
Gjevillvassdalen”. 

• Nytt pkt. 2.10 “Anleggsbehov” med nytt kulepunkt “Nødvendige terrenginngrep og 
kostnader må utredes”. 

• I tabellen under pkt. 3 endres følgende tidspunkt: førstegangsbehandling vinteren/våren 
2024 og sluttbehandling høsten 2024/vinteren 2025. 

I kartvedlegg: 
• Sammenkobling mellom forslag til ny trase fra Osen og skiløypa som kommer fra Hornlia 

Planprogrammet med de foreslåtte endringene legges til grunn for videre arbeid. 
Mottatte innspill tas med for vurdering og avklaring videre i prosessen. 
Kommunestyret bevilger inntil kr. 2.000.000 eks. mva. til dekning av utgifter til arbeidet med 
konsekvensutredningen og det videre planarbeidet. Beløpet finansieres ved bruk av det generelle 
disposisjonsfondet. Følgende budsjettkorrigering gjennomføres: 
12701.438.301   Konsulenthonorar                             kr. 2.000.000 
19408.438.880   Bruk av generelt disposisjonsfond   -kr. 2.000.000 
Ved fremleggelse av konsekvensutredningen, bes det om en oversikt over de prosessene og de 
eksterne og interne kostnadene som påløp i forbindelse med forrige gang det ble forsøkt regulert og 
ervervet rettighet til å legge skiløype i Gjevillvassdalen. 
 


